

مدينتي
بطاقتي
مكافأتي

My RAK
My Card
My rewards



نقدم بطاقة مدينتي رأس الخيمة ماستر كارد
بلاتينوم الائتمانية

Introducing My Ras Al Khaimah Mastercard Platinum
Credit Card



بنك رأس الخيمة الوطني
RAKBANK

RAKrewards

RAKrewards

RAKBANK
Simply Better

Welcome to RAKrewards, a unique loyalty programme that opens up a world of rewards for you. Now you can earn RAKrewards on all your spends, and redeem them quickly and easily for all your travel, hotel and dining needs.

Use My Ras Al Khaimah Mastercard Platinum Credit Card today and start earning RAKrewards right away. The more you spend, the more you earn.

Standard RAKrewards

Total Monthly Spend (AED)	RAKrewards on Domestic spend of AED 1	RAKrewards on International spend of AED 1
Up to 14,999	1.25	2.5
15,000 and above	2.5	3.75
Max Cap	166,667	166,667

Maximum RAKrewards monthly cap on Domestic and International spend is 333,334

Transactions under the category of Charities, Government Services, Bill Payments, Schools, Education, Transits, Transport, Telecommunication, Real Estate, will earn 0.35 RAKrewards for every AED 1 spent.

RAKrewards on Cinema

Total Monthly Spend	RAKrewards on Cinema Spends of AED 1
AED 5,000 & Above	50

Maximum RAKrewards monthly cap on Cinema spend is 10,000

Triple RAKrewards on Fuel

Total Monthly Spend	RAKrewards on Fuel spend of AED 1
Upto AED 14,999	3.75
AED 15,000 & above	7.5

Maximum RAKrewards monthly cap on fuel spend is 14,000

Win 500,000 RAKrewards every 3 months

Spend over AED 10,000* quarterly on My Ras Al Khaimah Card and get a chance to win 500,000 RAKrewards and redeem comfortably through www.RAKrewards.ae.

25 winners every quarter allows multiple opportunities for you to win the grand draw.

Total Spend in each Quarter*	No of Winners	Rewards per winner
AED10,000 and above	25	500,000

*Only retail spends made during the calendar months will be considered to decide the eligibility for Quarterly Draw. (eg. Jan, Feb, Mar - Q1, Apr, May, June - Q2 etc.)

You benefit from the RAKrewards partnerships to earn and redeem your rewards.

- Amongst the large range of redemption choices available are
- > Rejuvenate your travel experience with 300+ airlines, 300,000+ hotels
- > Redeem for a trip to Desert safari
- > Book Marhaba services, Rent a car
- > Wide range of electronics and home appliances

Activate, log-in and redeem your RAKrewards now.

Terms & Conditions

- Customer will earn RAKrewards on all Domestic and International retail transactions and International cash withdrawals
- For redemption, the minimum available RAKrewards balance should be 10,000
- Special RAKrewards earned will be part of overall monthly max cap
- Spends that are eligible & included for calculation of special RAKrewards on Cinema and Fuel, will be excluded from the total spends for calculation of standard RAKrewards
- RAKrewards are valid for 36 months
- The minimum threshold to redeem RAKrewards for the M Ras Al Khaimah credit card is 10,000
- Transactions made through any of the banking channels i.e. IVR, Internet Banking, Mobile, CDMS, ATM's, Branches or any other RAKBANK payment channels will not be eligible for any cashback/rewards.

مرحباً بك في رAK ريبوردرز برنامج الولاء الفريد الذي يفتح أمامك عالم من المكافآت. لقد أصبح بإمكانك الآن كسب نقاط برنامج رAK ريبوردرز مقابل جميع نفقات واستبدالها سريعاً بجميع احتياجاتك سواء كان للسفر أو في الفنادق أو المطاعم.

استخدم بطاقة مدينتي رأس الخيمة ماستركارد بلاتينيوم الإئتمانية اليوم وابدأ بكسب نقاط رAK ريبوردرز. وكلما زادت نفقاتك كلما زادت النقاط التي تكسبها.

راك ريبوردرز الاعتيادية

مكافآت رAK ريبوردرز على النفقات الدولية لكل 1 درهم	مكافآت رAK ريبوردرز على النفقات المحلية لكل 1 درهم	إجمالي النفقات الشهري (درهم)
2.5	1.25	لغاية 14,999
3.75	2.5	15,000 فأكثر
166,667	166,667	الحد الأقصى

الحد الأقصى لمعاملات الأفراد المحلية والدولية في الشهر يكون ثابتاً عند 333,334

للمعاملات ضمن فئة المؤسسات الحيرية الخدمات الحكومية، الفواتير العامة، المدارس، التعليم، المواصلات، النقل، الاتصالات، العفارات، ستحصل على 0.35 من نقاط رAK ريبوردرز عن كل درهم تنفقه.

مكافآت صالات السينما

نفقات صالات السينما لكل 1 درهم	إجمالي النفقات الشهري (درهم)
50	5,000 فأكثر

الحد الأقصى للمكافآت مقابل نفقات صالات السينما هو 10,000

ثلاث اضعاف نقاط رAK ريبوردرز على تعبئة الوقود

نفقات محطات الوقود لكل 1 درهم	إجمالي النفقات الشهري (درهم)
3.75	لغاية 14,999
7.5	15,000 فأكثر

الحد الأقصى لنقاط رAK ريبوردرز مقابل نفقات محطات تعبئة الوقود هو 14,000

اربح 500,000 من نقاط رAK ريبوردرز كل ثلاثة أشهر

أنفق مبلغ *10,000 درهم فأكثر كل ثلاثة أشهر باستخدام بطاقة مدينتي رأس الخيمة واحصل على فرصة لربح 500,000 من نقاط رAK ريبوردرز يمكنك استبدالها بكل سهولة وراحة عبر الموقع: www.RAKrewards.ae.

بفضل برنامج السحب الذي يقدم جوائز لـ 25 فائزاً كل ثلاثة أشهر. فإنت ستحظى بفرص مضاعفة للفوز بالجائزة الكبرى.

المكافآت لكل فائز	عدد الفائزين	إجمالي النفقات كل ثلاثة أشهر*
500,000 نقطة	25	10,000 درهم إماراتي فأكثر

* سيتم فقط احتساب نفقات محلات التجزئة الربع سنوية وفقاً للتقويم الميلادي للنظر في أهليتها للدخول في السحب ربع السنوي. (مثال: يناير/فبراير/مارس - الربع الأول - أبريل/مايو/يونيو - الربع الثاني وهكذا)

يمكنك الاستفادة من شراكات رAK ريبوردرز لكسب النقاط واستبدالها بتوفير مجموعة واسعة من خيارات الاسترداد تشمل من بينها:

- < قيم بتعزيز خيراتك في السفر مع أكثر من 300 من خطوط الطيران، 300,000 فندق
- < استبدالها برحلة سفاري
- < احجز خدمات مرحياً، تأجير السيارات
- < استبدالها بمجموعة واسعة من الإلكترونيات والأدوات المنزلية

قم بتفعيل رAK ريبوردرز لتسجيل الدخول واستردادها الآن.

الشروط والأحكام

- سيحصل العملاء على مكافآت رAK ريبوردرز نظير معاملاتهم المحلية والدولية وسجواتهم النقدية الدولية لاسترداد النقاط ينطبق على العميل لجميع 10,000 نقطة من مكافآت رAK ريبوردرز كحد أدنى
- مكافآت رAK ريبوردرز الخاصة والمكتسبة تكون جزءاً من الحد الأقصى الشهري المحدد للعملاء
- بالنسبة للنفقات المؤهلة والدرجة ضمن حسابات نقاط رAK ريبوردرز الخاصة بصالات السينما ومحطات تعبئة الوقود، فإنه سيتم استبدالها من إجمالي النفقات عند احتساب نقاط رAK ريبوردرز الاعتيادية.
- تسمى نقاط رAK ريبوردرز لمدة 36 شهراً.
- الحد الأدنى لاستبدال مكافآت رAK ريبوردرز لبطاقة مدينتي رأس الخيمة الإئتمانية هو 10,000
- المعاملات التي تتم من خلال أي من القنوات المصرفية مثل الرد الصوتي التفاعلي، الخدمات المصرفية عبر الإنترنت، الهاتف المحمول، أجهزة الإيداع النقدي، أجهزة الصراف الآلي، الفروع أو أي قنوات دفع أخرى لنك رأس الخيمة، لن تكون مؤهلة لأي استرداد نقدي/مكافآت.

Visit RAKrewards.ae to activate

للتفعيل، زُر RAKrewards.ae